
Zápis ze zasedání výboru ASN ze dne 13.10.2021 od 16:30
Místo konání Praha, Belgická 20

Přítomni: Hlinková, Kostka, Nushart, Pretl, Svobodová
Omluveni: Ceé, Potoček

Výbor se sešel poprvé od začátku covidové pandemie fyzicky. 

Členská základna (dr. Svobodová) – beze změn

Ekonomika (dr. Hlinková)
Daňové přiznání za rok 2020 podáno
Odměna advokátní kanceláři (zápis změny sídla), faktura za webové schránky a platba účetní byly 
jediné výdaje za poslední období

Výbor navrhne Členské schůzi sloučení platby poplatků za rok 2020 a 2021 kvůli Covidu-19
Výbor navrhne i snížení poplatku na rok 2022 na 300kč 

Za pomoci advokátní kanceláře byl úspěšně dokončena zápis změny sídla ASN – nově Praha 2 
Belgická 20. 

Výbor diskutoval pozici ASN v současné situaci. Po rušných počátcích v první polovině minulého 
desetiletí , kdy bylo třeba ambulantní neurology opět zformovat při neexistenci sjednocující 
platformy, nastalo postupné zklidnění situace a činnosti. ASN se naučilo formulovat své požadavky 
a prosazovat svá práva. Byla nastavena komunikace a spolupráce s Českou neurologickou 
společností. Klíčovým pro naši činnost bylo postupné získání 2 zástupců v Radě Sdružení 
ambulantních specialistů (SAS), kteří se aktivně podíleli na jeho činnosti – dr. Kostka jako člen a 
poté i místopředseda ve 2 obdobích a dr. Pretl po dobu jednoho volebního období v revizní komisi 
(dr. Pretl dále zastupoval ASN na jednáních Dohodovacího řízení o hodnotách bodů). SAS je 
všeobecně brán, vzhledem ke svému postavení, jako hlavní autorita a zástupce ambulantního 
sektoru, kterému se daří úspěšně bojovat za naše práva (hlavně úhrady, vztah k pojišťovnám ad.). 
Na těchto aktivitách se oba naši  zástupci svou činností podílejí. Výsledkem jsou akceptovatelné 
nárůsty úhrad za naši činnost od zdravotních pojišťověn, včetně kompenzační vyhlášky (které však 
bohužel však nemohou konkurovat nárůstu úhrad v nemocnicích). V začátcích epidemie Covid-19 
se SAS aktivně podílel na distribuci ochranných pomůcek a členové ASN byli pravidelně 
informování mailingem. Nezanedbatelnou aktivitou bylo i prosazení ambulantních specialistů mezi 
příjemce první linie očkování. Oba členové opět kandidují do Rady SASu , takže kontinuita spojení 
mezi ASN a SASem by měla být zachována (doplnění – oba byli na Sjezdu SASu 5.11.21 zvolení na
další funkční období). Jak bylo výše konstatováno, činnost Výboru ASN přešla do klidnějšího 
období. Protože nedovedeme odhadnout, zda postcovidové období přinese další výzvy a úkoly, 
které budou vyžadovat novou aktivitu Výboru i členské základny tak, jak tomu bylo v době založení
ASN, či zda se situace  uklidní a hlavním úkolem bude „být bdělý“ stran hájení našich zájmů 
(hlavně úhrady naší práce), považuje Výbor v následujícím období za nejdůležitější udržet 
založenou síť ambulantních neurologů aktivní a dále se aktivně podílet na práci SAS. .  

Příprava členské schůze – termín 14.12. v 18 hodin - Pizzeria Giovani, Praha 8, Střelničná 1826/3. 
První oznámení o konání bylo odesláno mailingem, program schůze bude rozeslán během listopadu.


